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VRAGEN FRACTIE VVD INZAKE RAADSNOTA POLFERMOLEN VERSIE 28 
APRIL 2020

1. waarom wordt het op handen zijnde vertrek van Stella Maris nu betrokken bij 
de toekomst van de Polfermolen?

Het vertrek van het Stella Maris heeft veel invloed op de bezetting van de 
sporthal. In die zin werkt het vertrek van Stella Maris negatief door in de 
exploitatie van de sporthal Polfermolen. 
Bij de alternatieve locatie Broekhem Noord kijken wij vooral naar een 
combinatie met de aldaar aanwezige sportfaciliteiten en een eventuele 
sporthal in de directe nabijheid.

2. Wat is het leerlingenaantal van de Basisschool Valkenburg? Wat is de 
prognose voor de komende 5, 10 ,15 jaar qua aantallen? Op welke cijfers is dit 
gebaseerd?

De bij ons aanwezige cijfers zijn als volgt:

1-10-2019 Prognose 2033
Basisschool 
Valkenburg

337 292

3. Wat is het leerlingenaantal van de Basisschool Berg? Wat is de prognose voor 
de komende 5, 10 , 15 jaar qua aantallen? Op welke cijfers is dit gebaseerd?

De bij ons aanwezige cijfers zijn als volgt:

1-10-2019 Prognose 2033
Basisschool Berg 248 213
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4. Waarom worden de wensen en de visie van huidige gebruikers van beide 
sporthallen pas bij de volgende raadsnota betrokken  (p 7 van 10) en niet nu 
al?
Wanneer de uit te werken scenario’s bekend zijn, dan kunnen wij concreet met 
de sportverenigingen daarover van gedachten wisselen. Daarom de volgorde 
dat we eerst moeten weten welke scenario’s de raad wil laten uitwerken. 
Daarover wordt vervolgens met de gebruikers overlegd.
Vanwege de tijdsdruk op het project hebben wij inmiddels al met de gebruikers 
van de sporthallen overleg gevoerd. Op basis van het raadsbesluit volgt 
eventueel een extra overlegronde. 

5. Waarom is er niet nu al gekeken naar eventuele extra scenario’s? We dienen 
als raad een weloverwogen besluit te kunnen maken over de toekomst van de 
Polfermolen, daarom dienen alle scenario’s onderzocht te worden.  

Wij hebben de scenario’s voorgesteld die wij het meest zinvol achten. Het 
toevoegen van scenario’s vergt ook extra tijd en ook extra kosten.

6. Wat wordt bedoeld met “ook wanneer de gebruikers meer scenario’s 
uitgewerkt willen zien, dan zullen wij daar op ingaan”. Op welke wijze wordt 
daar op in gegaan? 

Wij zullen in het volgende raadsvoorstel aangeven of wij het zinvol achten de 
door de gebruikers genoemde extra scenario’s uit te werken.

7. Welk pakket aan maatregelen wordt bedoeld? (p 2 van 10)

Wij bedoelen daarmee dat er meerdere maatregelen nodig zullen zijn om aan 
de financiële taakstelling te kunnen voldoen. 

8. Hoe verwacht men om de uitwerking van het pakket aan maatregelen medio 
mei aan de raad voor te leggen als de raadsvergadering al gepland staat voor 
18 mei 2020?  Is dit nog haalbaar?

Dit is foutief weergegeven in het raadsvoorstel. Dit moet de eerstvolgende 
raadsvergadering op 8 juni zijn. 

9. Waarom wordt enerzijds al uitgegaan van het vertrek van Stella Maris terwijl 
anderzijds (p 7 van 10) is opgenomen “..komt wellicht de Stella Maris locatie 
vrij…zou vertrekken”?

De werkelijkheid heeft ons tijdens het schrijven van het raadsvoorstel 
ingehaald. Inmiddels is duidelijk dat het Stella Maris college uit Valkenburg 
vertrekt.
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10.Met betrekking tot de zinsnede “eventueel ook aanvullend andere 
voorzieningen’. Waarom zijn deze voorzieningen niet nu al als optioneel 
toegevoegd en welke voorzieningen zijn dit dan?

De eventueel aanvullende andere voorzieningen zullen uit de visie-
ontwikkeling voor de Plenkertstraat volgen. Dit geldt tevens voor de locatie in 
Berg waar de nieuwe basisschool veel minder ruimte nodig heeft dan de 
bestaande basisschool.

11.Waarop is het standpunt gebaseerd dat het een 2/3 en een grote sporthal zou 
moeten worden? 

Het is niet ons standpunt om een grote sporthal en een 2/3 sporthal te 
realiseren. Wij constateren dat op basis van het gebruik van de sporthallen de 
gemeente kan volstaan met een grote sporthal en een 2/3 sporthal. Het is ons 
voorstel om middels het uitwerken van de verschillende scenario’s in beeld te 
brengen wat de kosten hiervan zijn en wat de gebruikers daarvan vinden. Het 
verschil tussen de investeringen en exploitaties wordt in deze scenario’s 
uitgewerkt. 

12.Op basis van de actuele cijfers van de Polfermolen wordt momenteel de 
verschillende bezuinigingsmogelijkheden in beeld gebracht die vanaf 1 januari 
2021 zouden kunnen worden doorgevoerd.
In het bijgevoegde schema wordt uitgegaan van cijfers 2019.
Wij zouden graag de bezuinigingen per onderdeel toegelicht zien, dus de 
(financiële) gevolgen van de sluiting van elke voorziening afzonderlijk: 
barvoorziening, theaterzaal, fitness en zwembad en gebaseerd op reëel en 
recente cijfers.
 
Wij zullen de financiële gevolgen van de verschillende opties in het volgende 
raadsvoorstel in beeld brengen. De cijfers uit 2019 zijn het meest recent en 
het meest betrouwbaar. De cijfers van 2020 zijn vanwege de corona-crisis 
vertekend.

13.Waarom worden in dit raadsvoorstel over de toekomst van de Polfermolen 
andere locaties voor ontwikkelingen betrokken? 

Het verbaast ons dat zowel Stella Maris (hier was eerder nooit sprake van) als 
het terrein van de Bosdries in deze nota als ontwikkellocatie is opgenomen. 
Naar onze mening zijn de opgevoerde cijfers dan niet aannemelijk
Door onze fractie is de afgelopen jaren telkens gevraagd of de Bosdries 
onderdeel uitmaakte van de bezuiniging. Steeds werd aangegeven dat dit niet 
aan de orde is en dat nieuwbouw of renovatie van de Bosdries pas in een 
latere fase zal worden gewogen.
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De Bosdries maakt geen onderdeel uit van de bezuiniging. De Bosdries is 
echter wel toe aan een grondige renovatie. Wij zien tegelijkertijd dat 2 
volledige sporthallen voor onze gemeente een overcapaciteit opleveren. 

Dit plaatsen wij vervolgens in het licht van de nieuwbouwplannen van de 
basisschool in Berg. De nieuwe school heeft minder ruimte nodig. Wij willen in 
ieder geval de mogelijkheid bekeken hebben om dicht bij de nieuwe school 
een nieuwe 2/3 sporthal of een nieuwe grote sporthal te plaatsen. Wanneer 
daarmee de locatie van de Bosdries vrij komt, levert dat wellicht ook kansen 
op voor Berg.
Daarom hebben wij in de uitwerking van de scenario’s de Bosdries 
meegenomen. De financiën van de Bosdries blijven volledig los staan van de 
financiën van de Polfermolen.

Zoals al eerder in de beantwoording is aangegeven, kijken wij bij de 
alternatieve locatie Broekhem Noord vooral naar een combinatie met de 
aldaar aanwezige sportfaciliteiten en een eventuele sporthal in de directe 
nabijheid. De Stella Maris locatie komt weliswaar vrij, maar daarbij denken wij 
vooralsnog niet aan het realiseren van de sporthal. De 
ontwikkelmogelijkheden van deze locatie gaan wij nog in beeld brengen.


